
 

 

 

Aloite kylien kehittämisestä   

    

RKP:n valtuustoryhmä on talousarvion käsittelyssä ja helmikuussa 2021 jättämässään aloitteessa 

peräänkuuluttanut konkreettisia toimenpiteitä ja toimenpide-ehdotuksia kylien kehittämiseksi ja rakentamisen 

lisäämiseksi kylissä. Kaavoitusohjelman mukaan kunnan yleiskaavan tarkistustyö tullaan aloittamaan tänä vuonna. 

RKP:n valtuustoryhmä ehdottaa, että uuden yleiskaavan yhteydessä selvitetään myös konkreettisesti, miten 

kyliämme ja Sipoon saaristoa voidaan kehittää ja miten rakentamista voitaisiin lisätä ja helpottaa siten, että 

väestönkasvua saavutettaisiin myös kylissä. RKP:n valtuustoryhmä toivoo lisäksi nopealla aikataululla selvitystä 

siitä, onko tarkoituksenmukaista käsitellä poikkeuslupaa ja kaavoitustarvetta koskevia päätöksiä ja ratkaisuja  

maankäyttöjaostossa. Kun kaavoituksen tarpeessa olevia alueita käsitellään, tarkastetaan mm. onko hakemus 

yhdenmukainen alueen tulevan kaavoituksen kanssa. Aiemmin vastaavat asiat on käsitelty kunnan 

kaavoitustoimielimessä, ja näin toimitaan monissa kunnissa.   
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